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OSLO, 25.11.21 

PROTOKOLL FRA MØTE NR. 04/21-22 I STUDENTPARLAMENTET VED 

UNIVERSITETET I OSLO 
 

TID:  Torsdag 25. november 2021 kl. 17.00-20.55 

STED:  Ole-Johan Dahls hus: Aud Smalltalk 

 

ORDSTYRER:   Runa Kristine Fiske  

PROTOKOLLØRER:  Anne Aase-Mæland og Miriam Holthe Byjou   

 

TIL STEDE:  

LISTEREPRESENTANTER:  
VENSTREALLIANSEN (VA):  
6 – Elisabeth Hoksmo Olsen 
17 - Pietro Aleksander Rocco Berger Lapolla 
27 – Sigrid Drag Jacobsen  
 
GRØNN LISTE (GL):  
9 – Adrian Leander Skagen 
21 – Bernt Jonas Fløde 
 
A-LISTA (AL):  
3 – Kristine Vilde Sandtrøen 
24 – Are Frode Helvig Kvanum  
 
MODERAT LISTE (ML):  
4 – Joachim Teruel Sandnes  
 
LIBERAL LISTE (LL):  
5 – Sivert Arntzen (dro kl. 19.00) 
23 – Adrian Gao (dro kl. 18.30) 
 
HENKE OG THOM-LISTEN (HTML) 
7 – Jonas Messel Larsen (vara) 
 
GJESTELISTA (GJL):  
8 – Trym Fjeldheim Karlsen (vara) 
 
STUDENTUTVALGSREPRESENTANTER (SPSU):  
28 – HFSU: Kristin L. Brattberg 
30 - MNSU: Sara Mediå 
33 – SUUV: Karl Henrik Storhaug Reinås 
35 – TSU: Theodor Halvorsen (dro kl. 20.15) 
 
ARBEIDSUTVALGET (AU):  
100 – Jørgen Hammer Skogan 
104 – Julianne Sørflaten Grovehagen 
 
KONTROLLKOMITEEN (KK):  
105 – Johannes Saastad 

 
 
14 – Oscar Halse  
25 – Malena Tjensvold Reese (vara) 
 
 
 
15 – Annika Klavenes Syverstad 
26 – Axel Klanderud (vara) 
 
 
16 – Oliver Hagaseth Mydske 
 
 
 
19 – Mathias Meyer  
 
 
13 – Emma Hylland Mediås 
 
 
 
18 – Henrik Vincent Vassal 
 
 
22 – Christine Kaalsaas  
 
 
29 – JSU: Terje Hovet Horpestad (vara) 
32 -  OSU: Charlotte Moore Johansen 
34 – SVSU: Skjalg Jørgen Thomassen Nes 
 
 
 
102 – Runa Jarsve 
 
 
 
106 – Markus Christopher Barkenæs 
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107 – Linnea Alexandra Barberini 
 
TIL STEDE VAR OGSÅ:  
108 – Didrik Svellingen (dro kl. 17.28) 
10000 - Anne Aase-Mæland 

 
 
 
1000 – Runa Kristine Fiske 
10001 - Miriam Holthe Byjou 

 

Ved opprop var det 28 stemmeberettigede til stede. Møtet kunne settes.  

 

Jørgen Hammer Skogan åpnet møtet.  

 

079/21-22 VALG AV MØTELEDELSE OG PROTOKOLLØRER 

 

VEDTAK:  Ordstyrer og protokollører ble valgt. 

 

Permisjonssøknad: Adrian Gao fra kl. 18.30. Godkjent.  

 

080/21-22 GODKJENNING AV INNKALLING 

Til debatt:  10000 

 

VEDTAK:  Godkjent.  

 

081/21-22 GODKJENNING AV DAGSORDEN 

Til debatt:  18 – 102 (replikk), 3, 33 

 

Forslagsnummer:  01/081/21-22 

Fremmet av:   Henrik Vincent Vassal 

Fraksjon:   Henke og Thom-listen  

Linjenummer:  -  

Forslagstype:   Strykning 

Opprinnelig tekst: Stryke diskusjonssak 090/21-22 (351-404) 

Begrunnelse: Forrige møte vedtok Studentparlamentet å utnevne et valgutvalg som 

skal diskutere gjennomføring av studentvalget 2022. Dette skal være et 

rådgivende organ for AU, og det er derfor unødvendig å diskutere denne 

saken når alle listene er representert i valgutvalget i tillegg til at 

studentutvalgene også er representert. 

Utfall:    Vedtatt 

 

VEDTAK:  Godkjent med de endringer som kom frem av møtet. 

 

082/21-22 GODKJENNING AV PROTOKOLL  

 

VEDTAK:  Protokoll fra SP-møte nr. 3 ble godkjent.  

 

083/21-22 GODKJENNING AV VALGPROTOKOLLER 

Ingen valgprotokoller til godkjenning. 
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084/21-22 ETTERGODKJENNING AV OPPNEVNINGER 

Spørsmål:   30, 100, 33, 100 

 

VEDTAK: 

Følgende oppnevninger ble godkjent av Studentparlamentet:   

MILJØKOMITEEN:  

Medlem: Jonas Fløde (18.10.21)  

 

DEN INTERNASJONALE SOMMERSKOLEN:  

Vara: Karoline Olsen Sandhåland (26.10.21) 

 

STYRINGSGRUPPE FOR EMNEEVALUERING:  

Representant: Karl Oskar Lie Bjerke (02.11.21) 

 

FREDERIKKEBYGG-PROSJEKTET:  

Vara: Runa Jarsve (09.11.21) 

 

085/21-22 ORIENTERINGER 

Orienteringer:   102 

Spørsmål:   33 – 3 (replikk) ,30 – 100 (replikk), 33 – 100 (replikk), 102 

Andre orienteringer:  108, 3, 102, 107 

 

086/21-22  VALG AV REPRESENTANT OG VARA TIL RÅDET FOR SAMARBEID MED 

ARBEIDSLIVET (RSA) 

104 – Julianne Sørflaten Grovehagen innledet. 

 

Spørsmål:   8 

 

Følgende kandidater ble fremmet:  

 Karl Henrik Storhaug Reinås (stiller til representant og vara) 

 Kristine Vilde Sandtrøen (stiller kun som vara) 

 

Kandidatene fikk 2 minutter til å presentere seg. 

 

VEDTAK:  Følgende kandidater ble valgt ved akklamasjon 

 Karl Henrik Storhaug Reinås (representant) 

 Kristine Vilde Sandtrøen (vara) 

 

087/21-22  VALG AV REPRESENTANT OG VARA TIL STYRET FOR APOLLON OG 

UNIFORUM 

104 – Julianne Sørflaten Grovehagen innledet. 

 

Følgende kandidater ble fremmet:  
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 Karl Henrik Storhaug Reinås (stiller til representant og vara) 

 

Kandidaten fikk 2 minutter til å presentere seg. 

 

VEDTAK:  Følgende kandidater ble valgt ved akklamasjon 

 Karl Henrik Storhaug Reinås (representant) 

 

088/21-22  FORDELINGSNØKKEL FOR VALG AV REPRESENTANTER TIL 

VELFERDSTINGET I OSLO OG AKERSHUS 

100 – Jørgen Hammer Skogan innledet. 

 

Spørsmål: 21 – 100 (replikk), 3, 18 – 17 (replikk),  

Til debatt: 3, 33, 8, 17 – 3 (replikk), 30 – 33 (replikk) – 30 (svarreplikk), 24, 21, 8  

 

Forslagsnummer:  01/088/21-22 

Fremmet av:   Karl Henrik Storhaug Reinås 

Fraksjon:   SPSU 

Linjenummer:  329 

Forslagstype:   Endring 

Opprinnelig tekst: AU 

Ny tekst:  SPSU 

Begrunnelse: Det er viktig at alle fraksjonene og aktørene i Studentparlamentet også 

er representert i Velferdstinget for å speile parlamentets mangfold. 

Arbeidsutvalget får sannsynligvis uansett plass siden innvalgte 

representanter har en tendens til å ikke møte opp i VT (se sakspapirene). 

Dessuten vil det være uheldig om AU-representanten må stemme mye 

avholdende ved saker som ikke er vedtatt politikk av SP. Selv om bare 

AU formelt er forpliktet til å stemme i tråd med vedtatt velferdspolitikk 

av SP, bør det ikke være noe i veien for å oppfordre innvalgte 

representanter fra UiO til å orientere seg i SPs vedtatte politikk og 

forsøke å stemme i tråd med disse. SPSU representerer et alternativ 

som supplerer de studentpolitiske listene i SP og bør også kunne være 

et alternativ som utfyller og beriker med andre typer erfaringer og 

bakgrunner ved å bli valgt inn i VT. 1 representant er dessuten et meget 

beskjedent antall plasser til SPSU, ut fra det totale mandattallet ved UiO. 

Stem for mer mangfold fra UiO i VT, stem for SPSU-representasjon! 

Utfall:    Falt 

 

VEDTAK: 

 Studentparlamentet vedtok mandat for delegasjonsleder 

 Studentparlamentet vedtok følgende som fordelingsnøkkel for UiOs delegasjon til 

Velferdstinget i Oslo og Akershus: 

 Alternativ 2 (linjenummer 320-329): 

Liste  Mandater i Velferdstinget  Oppslutning i valget  

VA  3     27,37 % 
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GL  2     17,33 % 

AL  2     15,47 % 

ML  2     12,61 % 

LL  2     11,87 % 

HTML  1     8,05 % 

GjL  1     7,30 % 

AU   1     - 

 

Permisjonssøknad: Sivert Arntzen fra kl. 19.00. Godkjent. 

 

089/21-22  VALG AV REPRESENTANTER TIL VELFERDSTINGET I OSLO OG AKERSHUS 

100 – Jørgen Hammer Skogan innledet. 

 

Spørsmål: 19 - 100 (replikk), 21, 33 

Til debatt: -  

 

VEDTAK: 

Studentparlamentet valgte de foreslåtte representantene og vararepresentantene til 

Velferdstinget på bakgrunn av fordelingsnøkkelen fra sak 088/21-22. Arbeidsutvalget gis 

fullmakt til å etteroppnevne kandidater ved behov. 

 

Følgende ble valgt:  

Faste representanter: 

 Kristine Vilde Sandtrøen (AL) 
 Frida Rasmussen (AL) 
 Karl Oskar Lie Bjerke (AU)  
 Trym Fjeldheim Karlsen (GjL) 
 Aurora Kobernus (GL) 
 Robert Granlund (HTML) 
 Sivert Arntzen (LL) 
 Emma Hylland Mediås (LL) 
 Astrid Sofie Ulleland (ML) 
 Sandra Elise Desirée Lexander (ML) 
 Malena Tjensvold Reese (VA) 
 Øystein Fossbraaten Wennersgaard (VA) 
 Md Zahidur Rahman Arnob (VA) 

 

Varaer: 

 Are Frode Kvanum (AL)  
 Oliver Hagaseth Mydske (AL) 
 Hans-Markus Jensvold Kverneng (AL) 
 Rifat Naim (GjL) 
 Christine Kaalsaas (GjL) 
 Camilla Bjørnebakken Langen (GL) 
 Lars Anvil (GL) 
 Bernt Jonas Fløde (GL) 
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 Thomas Huh Tangen (HTML) 
 Henrik Vincent Fiske Vassal (HTML) 
 Adrian Gao (LL) 
 Mathias Meyer (ML) 
 Polina Malinina (ML) 
 Mathias Hofgaard Bjørgung (ML) 
 Maiken Sætran Lium (VA) 
 Astrid Bragstad Gjelsvik (VA) 
 Pietro Lapolla (VA) 
 Merita Fjetland (VA) 

 

090/21-22  STUDENTVALGET 2022 – AKTIVITETER OG GJENNOMFØRING 

Saken ble strøket fra sakslisten.  

 

091/21-22  VALG AV REVISOR 

10000 – Anne Aase-Mæland innledet. 

 

Spørsmål: 9 – 10000 (replikk) 

Til debatt: -  

 

VEDTAK: 

BDO ble valgt som revisor for Studentparlamentet ved Universitetet i Oslo. 

 

092/21-22  ÅRSREGNSKAP 2020 

10000 – Anne Aase-Mæland innledet. 

 

Forslagsnummer:  01/092/21-22 

Fremmet av:   Anne Aase-Mæland 

Fraksjon:   Administrasjonen 

Linjenummer:  415 

Forslagstype:   Endring 

Opprinnelig tekst: Årsregnskapet for 2020 godkjennes. 

Ny tekst:  Saken utsettes til SP-møte nr. 05/21-22. 

Begrunnelse: Vi venter fortsatt på å få årsregnskapet tilbake fra revisor. 

Utfall:    Vedtatt 

 

VEDTAK: 

Saken utsettes til SP-møte nr. 5/21-22.  

 

093/21-22  BUDSJETT 2022 

10000 – Anne Aase-Mæland innledet. 

 

Spørsmål: 3 – 10000 (replikk) – 3 (svarreplikk), 30 – 10000 (replikk), 29 – 10000 (replikk), 

21 – 10000 (replikk), 33 – 10000 (replikk) – 33 (svarreplikk), 23, 33 – 10000 

(replikk) – 33 (svarreplikk).   
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Til debatt: -10001 – 33 (replikk) – 10001 (svarreplikk), 33 – 10000 (replikk), 30, 3, 18, 100 

– 3 (replikk) – 100 (svarreplikk), 8, 33, 10000, 8, 24, 3, 33 - 10000 (replikk), 3.  

 

Forslagsnummer:  01/093/21-22 

Fremmet av:   Kristine Vilde Sandtrøen 

Fraksjon:   A-lista 

Postnummer:  7390 

Forslagstype:   Tillegg 

Ny tekst:  Tilskudd fra NSO til arrangementer 100 000,- til arrangementer ved UiO 

for å tilby flere sosiale arrangementer for studentene ved UiO 

Begrunnelse: Vi bruker så mye penger på NSO at det er logisk å kunne bruke litt av de 

pengene når de byr. I tillegg er sosiale arrangementer en fin måte å drive 

studentparlamentet der vi driver rekruttering og viderføring av 

studentdemokratiet. Dette er til glede både for studentene og for oss, 

samtidig som det ikke vil koste oss noe. 

Utfall:    Trukket 

 

Forslagsnummer:  02/093/21-22 

Fremmet av:   Karl Henrik Storhaug Reinås 

Fraksjon:   SPSU 

Postnummer:  7325 

Forslagstype:   Endring 

Opprinnelig tekst: 0 

Ny tekst:  20000 

Begrunnelse: Studentkonferansen var et fint tilbud om opplæring for alle 

studenttillitsvalgte ved UiO. Det handler om å samle interessante 

temaer og foredrag som har interesse uansett hvilken funksjon man har 

i studentdemokratiet. Dessuten får man samlet mange forskjellige folk 

som kan lære av hverandre. At det ikke funket handler om at det ikke 

kom veldig mange folk, men jeg tenker at det må være et potensial for 

å nå ut til flere. Det er flere år siden den ble arrangert og det kan være 

ting som har endret seg eller at man kan finne nye måter å erstatte 

Studentkonferansen på. 50 deltakere i 2019, er heller ikke ubetydelig. 

Man kan godt ha andre former for opplæring, men det er viktig å få satt 

av penger nå. 

Utfall:    Falt 

 

Forslag 03/093/21-22 og forslag 04/093/21-22 ble votert over i blokk. 

 

Forslagsnummer:  03/093/21-22 

Fremmet av:   Kristine Vilde Sandtrøen 

Fraksjon:   A-lista 

Postnummer:  7390 

Forslagstype:   Tillegg 

Ny tekst:  80 000,- 
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Begrunnelse: Jeg skrev inn et for høyt beløp i forrige endringsforslag og vil trekke det 

til fordel for dette. Denne summen er den enkleste å søke om hos NSO 

jamfør deres retningslinjer for søknad om tildelingsmidler. 

Utfall:    Vedtatt 

 

Forslagsnummer:  04/093/21-22 

Fremmet av:   Kristine Vilde Sandtrøen 

Fraksjon:   A-lista 

Postnummer:  Åpent motforslag 

Forslagstype:   Tillegg 

Ny tekst:  Tillegg i utgiftspost til sosiale arrangementer for SP 

Begrunnelse: Nylig arrangerte listene en felles listefyll. Denne var veldig low key, men 

den var veldig fin for de som deltok. Det deltok både folk som var 

engasjerte, som er engasjerte og som kanskje kan engasjere seg senere. 

Dette er en post vi mener vi kan benytte oss av NSO sine midler til 

sosiale formål for å kunne fortsette å arrangere slike hyggelige 

arrangementer for parlamentet og studentene under det. Dette er også 

gunstig for foreningene tilknyttet osss 

Utfall:    Vedtatt 

 

VEDTAK: 

Budsjett 2022 med tilhørende noter og langtidsbudsjett 2022-2024 ble vedtatt med de 

endringene som kom frem av møtet. 

 

094/21-22  NY BEHANDLING AV RESOLUSJONER 

100 – Jørgen Hammer Skogan innledet. 

 

VEDTAK: 

Etablert praksis om at forslag til vedtak lyder «resolusjonen vedtas i sin helhet» legges til 

grunn for behandling av de følgende resolusjonene. 

 

NY BEHANDLING AV RESOLUSJONER - RESOLUSJON 3 

INFORMASJON OM ARBEIDSMILJØREGELVERKET MÅ TILBYS TIL STUDENTER 

 

Til debatt: 3 

 

VEDTAK: 

Resolusjonen ble vedtatt. 

 

NY BEHANDLING AV RESOLUSJONER - RESOLUSJON 4 

UTDANNING ER IKKE EN VARE, MEN EN RETTIGHET / NORGE MÅ BIDRA I ARBEIDET FOR 

EN STYRKET OFFENTLIG FINANSIERING AV HØYERE UTDANNING GLOBALT 

 

Til debatt: 100, 26, 29 – 3 (replikk) – 29 (svarreplikk), 21 
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Forslagsnummer:  01/094/21-22 

Fremmet av:   Axel Klanderud 

Fraksjon:   Grønn liste 

Linjenummer:  919 

Forslagstype:   Endring 

Opprinnelig tekst: Utdanning ikke burde være en vare, men en rettighet 

Ny tekst:  Utdanning er ikke en vare, men en rettighet 

Begrunnelse: spissere, mer konkret og bedre formulering. også konsekvent med 

overskriften 

Utfall:    Vedtatt 

 

Forslagsnummer:  02/094/21-22 

Fremmet av:   Jonas Fløde 

Fraksjon:   Grønn liste 

Linjenummer:  921 

Forslagstype:   Endring 

Opprinnelig tekst: 15% av norsk bistand skal øremerkes utdanning innen 2020 

Ny tekst:  15% av norsk bistand skal øremerkes utdanning 

Begrunnelse: Beholder målet, fjerner fristen 

Utfall:    Vedtatt 

 

Forslagsnummer:  03/094/21-22 

Fremmet av:   Arbeidsutvalget  

Fraksjon:   Arbeidsutvalget  

Linjenummer:  921 

Forslagstype:   Strykning 

Opprinnelig tekst: 15% av norsk bistand skal øremerkes utdanning innen 2020 

Begrunnelse: Utdaterte målsettinger (2020). Ifølge Norad var 14,5 % av norsk bistand 

øremerket utdanning i 2018. 

Utfall:    Falt 

 

VEDTAK: 

Resolusjonen ble vedtatt med de endringene som kom frem av møtet. 

 

NY BEHANDLING AV RESOLUSJONER - RESOLUSJON 5 

BEDRE EVALUERING AV UTVEKSLING 

 

Til debatt: - 

 

VEDTAK: 

Resolusjonen ble vedtatt. 

 

Permisjonssøknad: Theodor Halvorsen fra kl. 20.15. Godkjent. 
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095/21-22  RESOLUSJONER 

 

RESOLUSJON 1  

LØS KLIMAKRISEN, SE TIL KJERNEKRAFT 

 

Fremmet av:  Kristine Vilde Sandtrøen (AL), Mathias Meyer (ML), Sivert Arntzen (LL) og Karl  

Henrik Storhaug Reinås (SPSU) 

 

19 – Mathias Meyer innledet. 

 

Til debatt: 29 – 8 (replikk), 30, 26 – 8 (replikk) – 26 (svarreplikk), 8, 21, 33, 3, 9 – 3 (replikk) 

– 19 (replikk) – 9 (svarreplikk), 19  

 

Forslagsnummer:  01/095/21-22 

Fremmet av:   Jonas Fløde 

Fraksjon:   Grønn liste 

Linjenummer:  Hele resolusjonen 

Forslagstype:   Endring 

Opprinnelig tekst: & 

Ny tekst:  og 

Begrunnelse: Rette skrivefeil 

Utfall:    Vedtatt 

 

Forslagsnummer:  02/095/21-22 

Fremmet av:   Axel Klanderud 

Fraksjon:   Grønn liste 

Linjenummer:  961 

Forslagstype:   Endring 

Opprinnelig tekst: Det er på tide at vi lytter til vitenskapen, slik vi gjør ellers i klimasaken. 

Ny tekst:  Det er på tide at vi lytter til vitenskapen. 

Begrunnelse: foreslår å stryke "slik vi gjør ellers i klimasaken." siden jeg mener at vi 

ikke ellers lytter til vitenskapen i klimakrisen. 

Utfall:    Vedtatt 

 

Forslagsnummer:  03/095/21-22 

Fremmet av:   Axel Klanderud 

Fraksjon:   Grønn liste 

Linjenummer:  982 

Forslagstype:   Strykning 

Opprinnelig tekst: Ved store shipping skip som reiser på tvers av hav kan det imidlertid 

være begrenset av lademuligheter. USA har vist at man kan drive store  

militære skip trygt ved bruk av kjernekraft, de har hele forskjellige fartøy 

som går på  kjernekraft. Det er dermed ikke teknologien & eller sikkerhet 

som setter grensen. Det er også potensial i å bruke restvarme fra 
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kjernekraftverk til hydrogenproduksjon som også kan gjøre transport 

grønnere. 

Begrunnelse: foreslår å stryke hele avsnittet utenom de to flrste setningene som jeg 

vil flytte først i avsnittet under 

Utfall:    Falt 

 

Forslagsnummer:  04/095/21-22 

Fremmet av:   Jonas Fløde 

Fraksjon:   Grønn liste 

Linjenummer:  997 

Forslagstype:   Endring 

Opprinnelig tekst: kan 

Ny tekst:  vil 

Begrunnelse: For at teksten skal gi mening etter den evt. er vedtatt. 

Utfall:    Vedtatt 

 

Forslagsnummer:  05/095/21-22 

Fremmet av:   Sara Mediå 

Fraksjon:   SPSU 

Linjenummer:  1007  

Forslagstype:   Tillegg 

Opprinnelig tekst: UiO bør se på muligheten for å kunne bidra til internasjonalt akademisk 

samarbeid på tvers av universiteter & relevante aktører for forskning på 

kjernekraft. 

Ny tekst:  UiO bør se på muligheten for å kunne bidra til internasjonalt akademisk 

samarbeid på tvers av universiteter & relevante aktører for forskning på 

kjernekraft, innenfor de regler og prinsipper som underbygger 

eksportkontrollregelverket. 

Begrunnelse: Eksportkontroll innebærer hindring av overføring av kunnskap som kan 

brukes til utvikling av masseødeleggelsesvåpen eller leveringssystem 

for slike våpen. I diskusjonen om kjerneforskning og internasjonalt 

forskningssamarbeid er det viktig at vi eksplisitt omfavner prinsippene 

om eksportkontroll, for å hindre en utilsiktet overføring av potensielt 

skadelig kunnskap. 

Utfall:    Vedtatt 

 

Forslagsnummer:  06/095/21-22 

Fremmet av:   Axel Klanderud 

Fraksjon:   Grønn liste 

Linjenummer:  1007 

Forslagstype:   Endring 

Opprinnelig tekst: UiO bør se på muligheten for å kunne bidra til internasjonalt akademisk 

samarbeid på tvers av universiteter & relevante aktører for forskning på 

kjernekraft. 
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Ny tekst:  UiO må se på muligheten for å kunne bidra til internasjonalt akademisk 

samarbeid på tvers av universiteter & relevante aktører for forskning på 

kjernekraft. 

Begrunnelse: mer forpliktende formulering overfor UiO. jeg tenker det er rundt 

internasjonalt akademisk samarbeid potensialet for UiO til å gjøre en 

positiv forskjell er størst her, og vi bør derfor være enda mer forpliktende 

på dette feltet. 

Utfall:    Falt 

 

Forslagsnummer:  07/095/21-22 

Fremmet av:   Axel Klanderud 

Fraksjon:   Grønn liste 

Linjenummer:  1013 

Forslagstype:   Strykning 

Opprinnelig tekst: UiO bør se på muligheten for å kunne bidra med forskning på små 

modulære reaktorer  slik at eksempelvis shipping-næringen kan ta i bruk 

kjernekraft på store skip ved interkontinental shipping. 

Begrunnelse: Skeptisk til atomkraft på skip på havet slik russerne gjlør. Det er 

varierende kvalitet i shippingnæringen og jeg tenker det har en del 

betenkeligheter å støtte at skip med det som ofte er overarbeidede 

mannskaper langt ute til havs skal ha det som potensielt kan være farlig 

avfall ombord. Om UiO forsker på dette har jo lite å si her praktisk og nå 

for shippingnæringen, men å åpne for den utviklingen mener jeg er en 

feil vei å gå. 

Utfall:    Falt 

 

VEDTAK: 

Resolusjonen ble vedtatt med de endringene som kom frem av møtet. 

 

 

EVENTUELT 

Ingen saker. 

 

 

Møtet ble hevet 25.11.21 kl. 20.55. 
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PROTOKOLL FRA SP-MØTE NR. 04/21-22 

MØTEKRITIKK 

 Takk for godt møte 

 Ønske om gaffateip på ledninger på gulvet 

 Spennende saker 

 Savner søppelbøtte i rommet 

 Håper vi kan fortsette å møtes fysisk 

 Bruk mikrofon fra starten av 

 Ordstyrerbordet kan bli strengere på å slå ned på gjentakelse i debatten 

 Fordelingsnøkkel for representanter til VT burde vedtas på møtet før man velger 

representanter til VT 

 

AU 

 Takk for godt møte, dere er en fryd 

 Undersøkelse NSO legges i diskusjonsforum 

 

KK 

 Veldig hyggelig å se dere, lenge siden sist fysisk møte, kjempeflinke, imponert over 

diskusjonene 

 Gode debatter, takk til ordstyrer og admin 

 

Ordstyrer 

 Kjempehyggelig å være tilbake, bra at det blir sagt fra om lyd, spennende og gode 

diskusjoner, notere innspill som har kommet på ordstyringen  

 

Admin 

 Takk for gode debatter og innspill 

 Om det er behov for tilrettelegging er det fint om det kan meldes inn før møtet eller tas 

med ordstyrerbordet underveis i møtet, så skal vi forsøke å finne gode løsninger 

 Takk for godt møte, litt skummelt for meg å snakke for dere, var hyggelig  

 


